
PROTOKÓŁ NR 10/2019 

 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, 

Oświaty i Spraw Socjalnych, Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 18 grudnia 2019 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Koptewicz Walentyna, Przewodniczący Komisji,  

2. Chmur Eugeniusz, członek Komisji 

3. Jakimiuk Anatol, 

4. Lipiński Zbigniew, członek komisji 

5. Zalewska Katarzyna, członek komisji 

6. Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych: Skomorowski Marek, 

Zalewska Katarzyna, Chmur Eugeniusz, Tatarczuk Przemysław, 

7. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: Zawadzki Piotr, 

Wierciński Wojciech, Piotrowska Krystyna, Zambrowski Paweł, Matwiejuk Jarosław 

8. Członkowie Komisji Skarg, Wniosków, Petycji: Król Adam, Matwiejuk Jarosław, 

9. Małgorzata Jóźwiak Przewodnicząca Rady Gminy Boćki, 

10. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy, 

11. Walenty Korycki Sekretarz Gminy, 

12. Mirosława Andrzejuk  Skarbnik Gminy, 

13. Milena Korniluk pracownik UG Boćki. 

 

Nieobecna: Jurkowicz Marta 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji Rady Gminy, w dniu 18 grudnia 2019 

r. o godzinie 9:30 odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. Na przewodniczącego 

posiedzenia wybrano Pana Piotra Zawadzkiego – Przewodniczący Komisji Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego, który poinformował członków komisji, że wprowadzamy do 

porządku posiedzenia nowy punkt a następnie przedstawił zebranym porządek posiedzenia: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Boćki na lata 2019-2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2019-2024, 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego na drogach gminnych. 

Ad pkt. 1 i 2 Głos zabrała Wójt Gminy Boćki informując, iż wspólne posiedzenie komisji 

zwołano ponieważ skontaktowała się z nami firma będąca właścicielem gimbusa BOVA, która 

w pierwotnej wersji zaproponowała że przekaże nam pieniądze na zakup od nich gimbusa 

BOVA. Jednak wczorajszego dnia otrzymaliśmy informację, że autobus zostanie nam 

przekazany darowizną w formie rzeczowej. Przewodniczący posiedzenia zwrócił się do 

członków komisji z pytaniem czy wyrażają zgodę na przyjęcie gimbusa BOVA w formie 

darowizny rzeczowej? 



Głos zabrała radna Krystyna Piotrowska mówiąc, że zgodzimy się przyjąć autobus a za kilka 

lat będzie to nieopłacalne. Radny Lipiński dopytywał, czy to nie jest tak, że jeżeli przejmiemy 

autobus darowizną to przez pięć lat nie możemy go zbyć. Głos zabrała również Skarbnik Gminy 

mówiąc, że gmina jest instytucją prawną więc nie płaci podatku od darowizn. Przewodniczący 

komisji dodał, że sprzęt jest od kilku lat w użytkowaniu gminy i wszystkie przeglądy oraz 

naprawy usterek robione są według potrzeb. Pani Wójt dodała, że dostajemy sprzęt autobus za 

darmo, więc warto go przyjąć. Radny Adam Król zapytał, czy po przejęciu autobusu nie 

będziemy zobowiązani wobec firmy, która nam go przekazuje darowizną. Pani Wójt 

poinformowała, że w 2013 roku było zawarte stosowne porozumienie między gminą a firmą, 

w którym jest mowa o przekazaniu gimbusa BOVA. 

Ad pkt. 3 Przewodniczący wspólnego posiedzenia komisji poinformował, iż projekt uchwały 

radni otrzymali. Głos zabrała Pani Milena Korniluk, która omówiła projekt uchwały. Radni                  

w tej kwestii uwag i pytań nie zgłosili. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

 

  Przewodniczący Posiedzenia                                    Przewodniczący Komisji 

                       Piotr Zawadzki       Walentyna Koptewicz 

 


